

Title (en)
EXPANDABLE WRISTWATCH

Title (de)
ERWEITERBARES UHRENARM BAND

Title (fr)
MONTRE À BRACELET EXTENSIBLE

Publication
EP 3058840 A1 20160824 (FR)

Application
EP 15155950 A 20150220

Priority
EP 15155950 A 20150220

Abstract (en)
[origin: JP2016152908A] PROBLEM TO BE SOLVED: To offer a watch band which has a wide range adjustment, can be easily attached/detached by a user and suitable for the time of playing sports.SOLUTION: A wristwatch (1) includes a watch band (3) fixed to a case (2). The watch band (3) includes an extension strand (4) and a buckle (5), the buckle (5) is structured so that it can surround the case (2) or the element projecting from the watch band (3) formed with the extension strand (4) or an additional buckle (59). The buckle (5) includes a stop surface (50), the stop surface (50) is structured so as to cooperate with a first complementary stop surface (20) of the case (2) or a second complementary stop surface (30) included by the projecting element of the watch band (3) at a fastening position.SELECTED DRAWING: Figure 1

Abstract (fr)
Bracelet (3) comportant un brin extensible (4). Ce bracelet (3) comporte une boucle (5) agencée pour entourer une boîte (2) ou un élément saillant dudit bracelet (3), formée par ledit brin extensible (4) ou par une boucle rapportée (59), et ladite boucle (5) comportant une surface d'arrêt (50) agencée pour coopérer, dans une position d'accrochage, avec, ou bien une première surface d'arrêt complémentaire (20) d'une dite boîte (2), ou bien avec une deuxième surface d'arrêt complémentaire (30) que comporte ledit élément saillant dudit bracelet (3). Montre (1) comportant, fixé à une boîte (2), un tel bracelet (3), dont ladite boucle (5) est agencée pour coopérer avec ladite boîte (2).

IPC 8 full level
A44C 5/14 (2006.01); **A44C 5/00** (2006.01); **G04B 37/14** (2006.01)

CPC (source: CN EP US)
A44C 5/0069 (2013.01 - EP US); **A44C 5/147** (2013.01 - EP US); **A44C 5/2071** (2013.01 - US); **A44C 5/246** (2013.01 - CN); **G04B 37/14** (2013.01 - CN); **G04B 37/1486** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [XA] FR 3004898 A1 20141031 - DAVINSY [FR]
- [X] US 2512992 A 19500627 - BARRE ROBERT A
- [A] CH 706163 A2 20130830 - CK MONTRES & BIJOUX CO SA [CH]
- [A] EP 1898278 A1 20080312 - SWATCH GROUP RES & DEV LTD [CH]
- [A] AT 509063 A4 20110615 - HEITER CHRISTIAN [AT]

Designated contracting state (EPC)
AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)
BA ME

DOCDB simple family (publication)
EP 3058840 A1 20160824; **EP 3058840 B1 20180418**; CN 105901849 A 20160831; CN 105901849 B 20180529; JP 2016152908 A 20160825; JP 6263207 B2 20180117; US 2016242516 A1 20160825; US 9867435 B2 20180116; WO 2016131508 A1 20160825

DOCDB simple family (application)
EP 15155950 A 20150220; CN 201610055774 A 20160127; EP 2015077871 W 20151127; JP 2016013033 A 20160127; US 201615019534 A 20160209